

邀请函



Official Invitation Letter

21st International Conference on Service Systems and Service Management

Date: 24 April 2026

To whom it may concern,

This letter is to confirm that **Yaling Gong** is invited to attend the **21st International Conference on Service Systems and Service Management (ICSSSM 2026)**, which will take place on **19-22 July 2026** at **Saïd Business School, University of Oxford, United Kingdom**.

The theme of **ICSSSM 2026** is "*AI-Empowered Service Systems and Service Management*." The conference brings together researchers and scholars for academic exchange on service systems, operations, and management in the age of AI.

Yaling Gong has completed registration for the conference and is warmly invited to attend and participate in the conference activities in Oxford.

This invitation letter is issued upon request for purposes such as visa application, institutional approval, travel reimbursement, or other administrative procedures.

If you require any further information, please feel free to contact us.

Sincerely,

ICSSSM 2026 Organising Committee

Faculty.events@sbs.ox.ac.uk



官方邀请函

21st International Conference on Service Systems and Service Management

Date: 24 April 2026

致有关人士:

兹确认龚雅玲被邀请参加将于**2026年7月19日至22日**在英国牛津大学Saïd商学院举行的**第21届服务系统和服务管理国际会议(ICSSSM 2026)**。

ICSSSM 2026的主题是“**人工智能驱动的服务系统和服务管理**”。会议汇集了研究人员和学者，就AI时代的服务系统、运营和管理进行学术交流。

龚雅玲已完成会议注册，现诚邀出席并参与牛津的会议活动。

本邀请函是应申请签证、机构审批、差旅费报销或其他行政手续等要求而发出的。

如果您需要进一步的信息，请随时与我们联系。

真诚的

ICSSSM 2026组委会 Faculty.events@sbs.ox.ac.uk
sbs.ox.ac.uk